



# PROTOKOLL STYRELSEMÖTE

## IIBK, 2022-01-17

Dagordning till styrelsemöte den 17 januari 2023

Kavallerivägen 1, Ingelstad

**Närvarande;** Hanna Karlsson, Pia Nilsson, Jörgen Glanshed, Thomas Johansson, Magnus Gustavsson, Anders Karlsson, Arvid Henningsson, Ulrika Glanshed och Lotta Kidell.

### 1. Styrelsemötet öppnas

### 2. Arvid väljs till protokolljusterare för styrelsemötet

### 3. Förra protokollet går igenom och är avklarat.

### 4. Ekonomi

- Pia har blivit godkänd av Swedbank som föreningsanvändare.
- Swedbank har sänkt swishkostnaden från 1,50 kr till 1,10 kr per swish.
  - a. **Bingolotter**  
Bingolottoförsäljningen är avslutad och gick ca 80 000 kr plus.
  - b. **Rutiner klädförsäljning**  
Vi behöver se över rutinerna kring klädförsäljning till nästa år. Just nu prickas varje betalning av manuellt jämfört med laglistor vilket kräver att betalningar är tydliga och med rätt information. Till nästa säsong bör vi ev se oss om efter en annan försäljare som gör arbetet lättare för oss. I dagsläget har vi tjänat ca 110 000 och vi har budgeterat med 130 000
  - c. **Förteckning budgetsumma för varje lag till kassören**  
Till nästa säsong vill Pia ha en tydligare förteckning över hur mycket budget varje lag att röra sig med i till exempel kickoff-pengar. Även för seniorlagen.
  - d. **Domararvode**  
Vi gör en genomgång av hur utbetalning till domare via ibis. Pia får besked att hon kan utgå från att matcher som ligger i ibis ska betalas ut. **Anders tar fram kontrolluppgifter för domarutbetalningar.**
  - e. **Fler försäljningar**  
Klubben väljer i dagsläget att inte genomföra fler försäljningar. Därmed kan alla ungdomslag själva dra igång ev försäljningar till sin lagkassa. **Anders meddelar våra ledare.**
  - f. **Sponsring**  
Vi har budgeterat med 110 000 kr i sponsrintäkter, i dagsläget har vi fakturerat för 125 000 kr där 93 000 kr i dagsläget är mer eller mindre bekräftat. **Alla i styrelsen uppmanas att söka sponsorer om möjligt.**
  - g. **Pastasallader**  
Dam och herrlaget har sålt pastasallader till sina spelare under bortamatcher. Klubben har dock inte tagit emot någon faktura för detta i dagsläget. **Pia ska undersöka läget kring detta.**

### 5. Hallen

Vi har ett stort problem i hallen just nu med golvet i sporthallen. Mycket av beläggningen har släppt vilket innebär att det är väldigt halt. VÖFAB har haft ett Unisport för att inspektera golvet. Golvet behöver åtgärdas och kommunen väntar på besked från Unisport om vilka alternativ som finns för att åtgärda golvet i dagsläget. Alternativen är att slipa ner befintligt golv för att behandla det (3-4 dagar), ett mellanalternativ samt att byta ut golvet (ett par månader). **Kommunen ska återkomma om vilket alternativ som gäller, och i samråd med IIBK hitta lämplig tidpunkt.**

Jörgen och Anders har blivit inbjudna till ett möte med föreningservice för att se över vilken tillgång olika ledare har till hallen. Eventuellt kommer det att bli så att våra ledare enbart kommer in i hallen när klubben har bokningar.



# PROTOKOLL STYRELSEMÖTE

## IIBK, 2022-01-17

---

Motionsinnebandyn har självdött på grund av för lite intresse, däremot har Innebandy för alla vuxit allt mer. Motionsinnebandyn har avbokat sin tid.

### 6. Cuper

- IIBK har varit närvarande på Gothia Cup under trettonhelgen med tre lag. DJ17 gick till final, P07 gick obesegrade i gruppspelen men förlorade på straffar i sin kvartsfinal och P05/06 gick till final i B-slutspelet.
- IIBK P12 har varit på Fortnox Cup och vunnit alla sina fyra matcher.
- IIBK F12/13/14 har också spelat Fortnox cup.
- P10/11 vann sin grupp i Fortnox Cup och förlorade mot Vipers i semifinal.
- P08/09 vann tre av fyra matcher men missade semifinalplats på sämre målskillnad.
- IIBK har sex lag anmälda till Fair Play Cup i dagsläget.

### 7. Rapporter från lagen

#### a. Ungdomslagen

- Ungdomsgruppen har möte ev nästa vecka.
- Det har varit en incident i en ungdomsmatch mellan IIBK P12 och Hovmantorp. IIBK erbjuder stöd till laget i fråga och Hovmantorp har kontakt med Smålands innebandyförbund för att hitta en lösning för Hovmantorpspelaren i fråga.
- Vi behöver påminna våra lag om att visa större respekt för varandras träningar. I dagsläget går det in väldigt många spelare runt sargen, ledare i sekretariatet och så vidare samtidigt som det är match.
- Vi ska också påminna våra lag om att städa omklädningsrum både för barn och hemmalag efter matcher.

#### b. Juniorlaget

Juniorlagets ledare har bett AK om ett möte med spelartruppen för att höra om hur man kan göra damlaget attraktivare för dem. Anders ska träffa tjejerna tisdag 24/1.

#### c. Seniorlagen

Damlaget går fortsatt obesegrade och leder div 2. Topp två i respektive serie möter ettan och tvåan i ett dubbelmöte.

Herrlaget har fortsatt toppkänning och är obesegrade efter jul. Lite tunn trupp i nuläget. Thomas har i uppdrag att ta fram ett sargvaktsschema.

### 8. Övriga frågor

- a. Klubben firar 35-årsjubileum under året. Förslaget är att anordna ett 35-årsjubileum under våren. Förslagsvis 22/4. Datumet kommer att kommuniceras ut och arbetsgrupper för de olika evenemang under dagen kommer att tillsättas.

### 9. Tid och plats för nästa möte

### 10. Mötet avslutas